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Dotyczy: Poprawy stanu ulicy Oświęcimskiej. 

 

 

Szanowna Pani Dyrektor, 

 

W związku ze zgłoszonymi przez mieszkańców problemem dotyczącym kiepskiego stanu ulicy 

Oświęcimskiej pragniemy zwrócić uwagę na zły stan nawierzchni tejże ulicy w niektórych jej 

fragmentach. Szczególnie najgorszy stan widoczny w rejonie skrzyżowania ulic Oświęcimskiej  

z Mechaników do wysokości dworca kolejowego Gliwice – Kuźnica. 

 

W związku z powyższym zwracam się z uprzejmą prośbą o odpowiedzi na poniższe pytania: 

1) Czy planowana jest interwencyjna, punktowa naprawa uszkodzeń ulicy Oświęcimskiej? 

2) Czy planowany jest gruntowny remont wspomnianej drogi? 

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 

Łukasz Chmielewski 

 

 


